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Inleiding 
Het belang van herstel van de biodiversiteit wordt vrij algemeen onderschreven sinds bekend is hoe snel het aantal insecten 
en soorten terugloopt. De effecten van de terugloop zijn nog niet voor iedereen even duidelijk, maar de ernst van de situatie 
wordt onder experts niet betwist. Er wordt wel gesproken van de noodzaak van een deltaplan voor de biodiversiteit.  
 
In de week van eind augustus/begin september is het GNR begonnen met het (gedeeltelijk) maaien van het gebied 
Cruysbergen. Planten en struiken stonden toen echter nog in bloei. Normaal gesproken wordt niet eerder gemaaid dan 
ongeveer midden oktober met het oog op de bloeiperiode voor de zaadvorming en om het leefgebied van insecten niet 
vroegtijdig te verstoren. 
 
Op vragen heeft het GNR in deze casus aangegeven eerder te zijn gaan maaien om de wortel van o.a. de Elzen minder kans te 
geven. De afweging die gemaakt wordt is die van het terugdringen van de Elzen tov de biodiversiteit in het algemeen. 
 
Vraag 1 
Is het College bekend met het beleid van GNR en andere partners (Natuurmonumenten) op dit terrein? 
 
Antwoord 
Ja, het college is bekend met het beleid. Gemeente Gooise Meren heeft destijds geparticipeerd in de totstandkoming van het 
beleidsplan. Wethouder Boudewijns zit namens Gooise Meren in het bestuur van de stichting GNR waarin meer wethouders 
bestuurslid zijn. Het bestuur heeft de dagelijkse uitvoering belegd bij GNR. Via dit construct beheren de colleges van de 
regiogemeenten gezamenlijk de natuurgebieden in het Gooi.  
 
Vraag 2 
Ondersteunt het College de afweging die het GNR in casu heeft gemaakt? 
 
Antwoord 
Gemeente Gooise Meren heeft destijds geparticipeerd in de totstandkoming van het beleidsplan en steunt het plan ook. 
Biodiversiteit is een van de thema’s die op hoofdlijnen is omschreven. Voor de precieze invulling wordt beroep gedaan op de 
inhoudelijke expertise die bij het GNR zit. De gemeente stuurt op hoofdlijnen maar de exacte invulling is aan GNR zelf. Het 
college ondersteunt dan ook de afweging van het GNR omdat wij erop vertrouwen dat GNR de juiste afweging maakt om de 
biodiversiteit te bevorderen. Het natuurgebied maakt deel uit van een aaneenschakeling van gebieden met elk zijn eigen 
landschappelijke karakteristieken en doelsoorten. Het doel van het verbinden van deze gebieden en het beheer daarvan is 
gericht op het vergroten van de biodiversiteit. De achterliggende gedachte van het snoeien in deze casus is het ontwikkelen 
van een bijzondere kwelwatervegetatie met de daarbij behorende insectensoorten en andere fauna. Het verwijderen van de 
jonge elzen, om bosontwikkeling te voorkomen, is hiervoor één van de benodigde maatregelen.  Meer algemene 
kruidensoorten, die in die periode bloeien, zijn daaraan ondergeschikt.  
 
Vraag 3 
Is het College bereid om - al dan niet in samenspraak met andere deelnemende gemeenten – nav deze casus het belang dat 
de gemeente hecht aan het herstel van de biodiversiteit nog eens onder de aandacht te brengen? 
 
Antwoord 
 
Het college vertrouwt het GNR dat zij in het beheer de verantwoorde keuzes maken zodat de natuurwaarden worden 
behouden en de biodiversiteit toeneemt.  


